
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 25
Svatý Kopeček

Č. 2 / 2024 05. 02. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil František, Němcová Olga, PaedDr. MBA, Jeřábek Stanislav, Černý Stanislav, Ing., Alt
David, Ing., Karasová Lucie, Valihrach Jiří

Omluveni: Pudil Petr

Neomluveni: Krejčí Michal, Mgr.

Hosté: Ing. Alena Bernardová- AIB Invest s.r.o.,
Arch. Radek Vaňáč - studio Raketoplán,
MPO Pavla Brokešová - strážník 003,
MPO Miroslav Vychodil - strážník 144

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
 
 
 
Jednání začalo v 18:00 hod. V úvodu schůze přivítal František Prášil přítomné hosty a členy.
Bylo konstatováno, že KMČ Svatý Kopeček je usnášeníschopná.
Ověřovatelem zápisu byl určen pan Jiří Valihrach.
 
 
 
 
 
Návrh programu:
 1) Informace o projektu výstavba pod "Bytovkama"
 2) Rozpočet KMČ Svatý Kopeček ("Estetizace a provoz")
 3) Informace ze schůzky "Zastávka U Macků"
 4) Různé

Usnesení:
KMČ projednala návrh programu schůze a schvaluje program jednání.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Rezidentní parkovací karty - Svatý Kopeček - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2023 ze dne 04. 09. 2023: Zatékající voda u ,,Mexika" (lokalita vedle pošty) - žádost o opravu - Před
uzavřením
Zápis č. 9/2023 ze dne 02. 10. 2023: Umístění bývalých odsouzených na Svatém Kopečku - Před uzavřením
Zápis č. 10/2023 ze dne 06. 11. 2023: Žluté čáry u pošty - Předáno



5 Projednávané záležitosti

5.1 Informace o projektu výstavba pod Bytovkama"
Ing. Alena Bernardová (AIB Invest s.r.o.) a Arch. Radek Vaňáč informovali komisi o probíhající přípravě
výstavby rodinných domů v lokalitě Ovčačka (pod "Bytovkama"). 
Jedná se o přípravu inženýrských sítí a přístupových komunikací.
Komise byla současně informována o dalším připravovaném projektu výstavby rodinných domů v ulici
Kovařovicova.
Dle dostupných informací se jedná o projekt budoucí výstavby 14 rodinných domů na druhé straně zástavby
ulice Kovařovicova, který připravuje Kongregace Milosrdných sester III. řádu sv. Františka. V současné době
probíhá územní řízení, ke kterému se mohou dotčení obyvatelé vyjádřit a případně zaslat námitky nebo
připomínky.
KMČ Svatý Kopeček upozorňuje, že v dané lokalitě (ulice Kovařovicova) v minulém období řešila společně s
obyvateli návrh úpravy organizace dopravy. 
Komise žádá, aby oba projekty výstavby RD (výstavba pod "Bytovkama a výstavba RD "Kovařovicova") byly
koordinovány, zejména ve spodní části ulice Kovařovicova (křižovatka). 
Současná velikost a tvar křižovatky zcela jistě nevyhovuje budoucímu nárůstu provozu. Je nutno zmínit, že v
ulici Kovařovicova sídlí i Mateřská školka Dvorského.
KMČ Svatý Kopeček v dané věci osloví Odbor strategie a řízení.
Bude uvedeno v bodě "Nové požadavky"

5.2 Rozpočet KMČ Svatý Kopeček 2024
František Prášil informoval členy KMČ o rozdělení finančních prostředků na tzv. chobníkovné - velké opravy v
roce 2024. Byly vybrány projekty KMČ Droždín, Lazce, Nové Hodolany, Nové Sady, Olomouc-střed,
Olomouc-západ a Pavlovičky. Tyto komise budou mít v rozpočtu na "Estetizaci" na letošní rok 300 000,- Kč.
 
KMČ Svatý Kopeček má v roce 2024 k dispozici v rozpočtu na 
"Estetizaci" 450 000,- Kč a na "Provoz" 150 000,- Kč.
Do 31.3.2024 je nutno odeslat návrhy na využití finančních prostředků na "Estetizaci". 
Z prostředků na "Estetizaci" bude KMČ Svatý Kopeček letos hradit tzv. následnou údržbu zeleně 
ve výši cca. 93 000,- Kč (výsadba v okolí pošty) a z rozpočtu na "Provoz" přípravu a tisk 
Svatokopecké ročenky 2023 (35 000,- Kč) a Svatokopeckých novin 2024 (15 000,- Kč).
KMČ Svatý Kopeček nechá nacenit možné opravy chodníků a komunikací.
Tímto žádáme obyvatele o spolupráci při vytipování možných oprav. Musí se jednat o opravy chodníků a
komunikací v majetku SMOL. 
Je možné zasílat i další návrhy na estetizaci týkající se Svatého Kopečka.
Na březnové schůzi projedná komise jednotlivé návrhy.
 
 
 
 
 
 

5.3 Informace ze schůzky - "Zastávka u restaurace U Macků"
František Prášil informoval členy komise o uskutečněné schůzce týkající se umístění (přemístění) nové zastávky
u restaurace U Macků. Na jednání bylo zástupci komise sděleno, že přesunutí stávající zastávky je prioritou z
důvodu bezpečnosti a umístění zastávky má respektovat původní projekt z roku 2017 z důvodu co nejmenšího
záboru parkovacích míst naproti restaurace U Macků. Dále bylo upozorněno na fakt, že SMOL na výstavbu
nové zastávky odkoupilo od soukromé osoby pozemek. Bylo dohodnuto, že zastávka by měla být projektována
na "krátký" autobus s možností budoucího rozšíření na "kloubový" autobus.
Konkrétní řešení zastávky (případné varianty) bude připraveno formou investičního záměru, které zajistí Odbor
strategie a řízení, útvar hlavního architekta. 
KMČ byla dále informována o možném budoucím parkovišti v arcibiskupské zahradě, na které by se vjíždělo z
ulice Dvorského v lokalitě parkoviště U Macků.
Zástupci KMČ Svatý Kopeček se budou účastnit dalších jednání.
O postupu budeme informovat.

5.4 Různé
- označení ulic-cedule - Ing. Černý zaslal opakovaně požadavek na Odbor KMČ a DP.
- František Prášil informoval o plánovné schůzce předsedů KMČ s pracovníky MMOL - 26.2.2024
- kácení stromů na Svatém Kopečku - vrba u rybníka vedle hřbitova a bříza na Ferďáku
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
 Komise se nevyjadřovala k žádným žádostem.



7 Nové požadavky

1 Informace o projektu výstavba pod Bytovkama"

Ing. Alena Bernardová (AIB Invest s.r.o.) a Arch. Radek Vaňáč informovali komisi o probíhající přípravě
výstavby rodinných domů v lokalitě Ovčačka (pod "Bytovkama").

Jedná se o přípravu inženýrských sítí a přístupových komunikací.

Komise byla současně informována o dalším připravovaném projektu výstavby rodinných domů v ulici
Kovařovicova.

Dle dostupných informací se jedná o projekt budoucí výstavby 14 rodinných domů na druhé straně zástavby
ulice Kovařovicova, který připravuje Kongregace Milosrdných sester III. řádu sv. Františka. V současné době
probíhá územní řízení, ke kterému se mohou dotčení obyvatelé vyjádřit a případně zaslat námitky nebo
připomínky.

KMČ Svatý Kopeček upozorňuje, že v dané lokalitě (ulice Kovařovicova) v minulém období řešila společně s
obyvateli návrh úpravy organizace dopravy.

Komise žádá, aby oba projekty výstavby RD (výstavba pod "Bytovkama a výstavba RD "Kovařovicova") byly
koordinovány, zejména ve spodní části ulice Kovařovicova (křižovatka). 

Současná velikost a tvar křižovatky zcela jistě nevyhovuje budoucímu nárůstu provozu. Je nutno zmínit, že v
ulici Kovařovicova sídlí i Mateřská školka Dvorského.

KMČ Svatý Kopeček v dané věci osloví Odbor strategie a řízení.

8 Obecné informace
Jednání bylo ukončeno v 19:23 hodin.
Příští řádné jednání KMČ Svatý Kopeček proběhne 4.3. 2024 od 18:00 hodin v místnosti detašovaného
pracoviště KMČ Sadové náměstí 7 (nad poštou).

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2024

Datum schválení zápisu: 20. 02. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil František

Zapsal/a:
Prášil František

Ověřil/a:
Valihrach Jiří


